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Oświadczenie skierowane do ministra finansów, funduszy i polityki regionalnej Tadeusza Kościńskiego 

Interesanci biura senatorskiego zgłaszają problemy dotyczące braku wsparcia sektora badań jakościowych 

rynku w ramach programów zwalczania skutków pandemii COVID-19. Działania przedsiębiorstw z sektora 

badań rynku cechują się wysokimi kosztami prowadzenia działalności w związku z koniecznością posiadania 

przez te przedsiębiorstwa biur i sal badawczych w wielu miastach. Obecnie, w związku z potrzebą minimali-

zacji kosztów w wielu firmach, potencjalni klienci tego sektora rezygnują w oferowanych im usług z powodu 

braku środków na ich realizację. 

Wskutek powyższego firmy zajmujące się badaniem jakościowym rynku nie realizują zleceń dla klientów, 

a co za tym idzie popadają w większe zadłużenie i zaległości. Omawiany problem wynika m.in. z faktu, że 

rząd nie ujął tego sektora w tzw. tarczach, a niestety koszty ponoszone przez te firmy są na tyle duże, że 

świadczenia podstawowe z tytułu walki z pandemią nie są wystarczające. 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o wskazanie planowanych działań pomocowych dla omawianego sektora 

i odniesienie się do wyżej wskazanego problemu. 

Z poważaniem 

Andrzej Kobiak 

 
 


